
 
 

حديث ومعاصر  أدب التصحيح النموذجي لإمتحان السداسي الأول للسنة أولى ماستر  

سمات الهواء اللطيفة. تمضي بخطى واثمة في درب الحياة، في صمت الليل العميك، يتناغم ولع خطواتها الهادئة مع ن

وعلى جبينها يتسلل بريك الأمل. تترالص ذكرياتها كظلال الأشجار على ورق الزمان. يشرع الممر في سرد لصة الليل 

سماء  بألوان فضية، وتستمع هي إلى نغمات السكون وهمس النجوم، تحمل في للبها أحلاماً تتلألأ كالنجوم اللامعة في

 الأمل

Translation into Arabic. 

In the deep silence of the night, her footsteps harmonize with the gentle breeze. She walks 

with confidence on the path of life, and a glimmer of hope adorns her forehead. Memories 

dance like shadows of trees on the paper of time. The moon begins narrating the story of the 

night in silver hues, and she listens to the stillness and the whispers of the stars, carrying 

dreams in her heart that sparkle like stars in the sky of hope. 

 :الكلمات المفتاحية لهذا النص لد تشمل

 . سكون . صمت . أحلام . نجوم . ظلال . ذكريات  . أمل . حياة . نسمات  خطوات    لمر      ليل . 

  The key terms for this text may include: 

1. Night 

2. Footsteps 

3. Breeze 

4. Life 

5. Hope 

6. Memories 

7. Shadows 

8. Moon 

9. Stars 

10. Dreams 

11. Silence 

12. Stillness 


